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Clubul Sportiv Scolar din Sighetu Marmatiei a facut o solicitare catre Federatia Romana de
Baschet in vederea organizarii la Sighet a turneelor semifinale sau finale ale Campionatelor
Nationale de baschet. Tinand cont de titlurile castigate anul trecut cu echipele de U14 si U16 de
catre domnul director si antrenor Emil Kosztelnik, clubul sighetean era favorit si cu mari sanse
in a deveni gazda unui turneu. Toate bune si frumoase pana cand FR de baschet a decis ca nici
un turneu nu se va desfasura la Sighet, datorita faptului ca in regulamente se stipuleaza clar ca
in fazele superioare ale competitiei terenul pe care se desfasoara meciurile trebuie sa fie
acoperit cu parchet, nu cu alte materiale de alta natura.

  

   Aceasta regula probabil exista dintr-un anumit motiv, dar pentru oamenii obisnuiti nu prea are
noima, cand te gandesti ca pana la a ajunge in fazele superioare ale competitiei, probabil multe
partide sau desfasurat si pe alt gen de suprafete si nu a existat nici o problema. Atunci de ce ar
fi altfel acum? Intreb si eu...

  

   Desi CSS Sighet are doua echipe de baschet - una campioana si alta vicecampioana - in
acest moment nu poate beneficia de aceasta imensa sansa de promovare inclusiv a orasului,
datorita faptului ca nici o sala de sport din Sighet nu corespunde cerintelor FR de baschet.

  

   Din nou CSS Sighet are de suferit, chiar daca se mandreste cu o gramada de titluri la toate
sporturile, cu campioni nationali si internationali, dar de care nu este interesat nimeni dintre
autoritatile orasului, vorbim aici de Primarie si Consiliu Local.

      

   De ce pentru clubul municipal, de fapt doar pentru sectia de fotbal, s-au gasit mii de lei la
bugetul public, bani cu care s-au finantat numai ei stiu ce, iar pentru un club emblema pentru
oras nu se poate face nimic? De ce atata dezinteres fata de problemele mari cu care se
confrunta clubul? Club cu sediu, dar de fapt fara sediu, club cu sectii rasfirate in tot orasul, in
timp ce pentru liceul ucrainean s-au gasit solutii de rezolvare a problemei. Ia faceti o sedinta
fulger de Consiliu Local si scoateti niste fonduri de la naftalina si puneti parchet in Sala
Polivalenta! Faceti un exercitiu de altruism de grup si faceti ceva pentru sportul sighetean, altul
decat fotbalul. Fotbal care dupa vreo 2 ani se zbate deja sa reziste in Liga a III-a, darmite sa
promoveze in esalonul superior. Vise domnilor! Vise! Cu miile de lei investite in fotbal se putea
reface total stadionul, se turna tartan pe pista si se puteau organiza concursuri oficiale de
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atletism, se refacea groapa de nisip pentru ca avem o campioana nationala la triplusalt, pentru
ca acolo s-a antrenat Georgiana Michnea - campioana balcanica, se poate construi o sala de
volei, pentru ca fetele de la CSS Sighet se lovesc de toti peretii salii in care se antreneaza acum
pentru ca e prea mica, iar la meciurile oficiale intotdeauna exista probleme cu acel spatiu. Cu
30000 de euro se poate pune parchet in Sala Polivalenta, dar trebuie ca cineva sa renunte la
orgolii si sa vrea sa faca ceva cu adevarat, nu doar sa promita.

  

   Pacat ca acest club sportiv scolar are de suferit cam tot timpul, datorita faptului ca este purtat
in toate directiile de autoritatile locale, fara a beneficia de un sprijin adevarat pentru a-si
desfasura activitatile asa cum ar trebui. Dati inapoi parterul cladirii in care functioneaza liceul
ucrainean, ca oricum nu are nevoie de acel spatiu - si ati rezolvat problema. Ia luptati-va un pic
si pentru ceea ce e romanesc si emblematic pentru oras, nu doar pentru straini si ca sa le faceti
lor pe plac!

  

   Sunt alaturi de domnul antrenor Emil Kosztelnik, pentru ca inteleg ca doare mult aceasta
ratare a unei sanse ENORME pentru baschetul sighetean si pentru acest club sportiv.

  

    

  

    

 2 / 2


